



**A Journey Together:
Gratitude to the Prestige Buyer Groups
感謝卓譽買家團並肩同行**

Restaurant & Bar Hong Kong (RBHK) believes that the support of industry members is the cornerstone of our success, propelling us to greater heights and inspiring us to continually deliver excellence. A warm salute to RBHK 2023 Prestige Buyer Groups, which comprise the most supportive and esteemed buyers who have demonstrated unwavering trust in our show, fuelling our commitment to innovation and quality. As we gather under one roof to break new grounds for the F&B and hospitality industries, we look forward to seeing more industry members to join the Group and enrich this collective effort. See you at RBHK from 5 – 7 September at the HKCEC!

香港餐飲展一直堅信業界支持是我們成功的基石，推動展覽不斷進步，邁向輝煌。RBHK 2023 卓譽買家團由長期支持展覽的尊貴買家組成，正因為他們堅定不移的信任，才讓我們能在維持高展覽質量的同時追求創新發展。本屆展覽即將舉行，在餐飲和酒店業專才齊聚一堂之際，我們期待更多業界成員加入卓譽買家行列，齊心為業界作出貢獻。我們期待於9月5至7日，在香港會議中心香港餐飲展和您見面！

Ready to visit RBHK? Hurry!
Register, skip the queue and get your electronic visitor badge NOW!

準備好參觀香港餐飲展了嗎？立即行動！
馬上註冊領取電子入場證，省卻排隊麻煩！

Register to Visit
登記參觀

**Gratitude to All Prestige Buyer Groups
感謝各卓譽買家團支持**



**Are You Eligible?
想加入卓譽買家團？**

Contact our team to see if you are eligible to join our Prestige Buyer Groups and enjoy exclusive registration experience and additional exposure! 立即聯絡我們，看看是否符合資格加入卓譽買家團，享尊貴登記體驗並增加公司曝光率！

Contact our Team
聯絡我們

Organiser:

Informa Markets

Discover more:



17/F, China Resources Building,
26 Harbour Road, Wanchai, Hong Kong
+852 3709 4981
visit@rbhk-ga.com

www.RBHK-GA.com

Follow us:
f o in RBHKGA